

SPECIAL POWER OF ATTORNEY
(For Company Management Purposes)

وكالة خاصة
(لأغراض إدارة الشركة)



أشهد أنا الموقع على هذا المستند، بصفتي مترجماً قانونياً مرخصاً من وزارة العدل ، بأن الترجمة المرفقة صحيحة ومطابقة للنص الأصلي
I, the signatory to this document, as a legal translator duly licensed and sworn in by the Ministry of Justice, do hereby certify that the enclosed translation is correct and identical to the original text.

U.A.E. ABU DHABI
DUBAI

Tel. : 02-6424002 – Fax : 02-6424003 – P.O.Box : 8096
Tel. : 04-2809494 – Fax : 04-2809669 – P.O.Box : 33659

1

Website : www.d4t.ae

E-mail : info@d4t.ae



	Special Power of Attorney (For Company Management Purposes)	وكالة خاصة (لأغراض إدارة الشركة)	
Principal Grantor	<p>We, the undersigned, in our capacity as the Board Members of Response Plus Holding PJSC , a private joint stock company registered with the Department of Economic Development of Abu Dhabi under no (CN-2067525) (the “Company”) in accordance with the statement issued by the ministry of economy under no (360) dated (09/09/2021), and in our capacity as duly authorized to represent the Company and all of its subsidiaries, and affiliates whether as owner of or shareholder in such companies within the limits of its shares and stocks therein, which includes by not limited to:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1- Response Plus Medical Services LLC, commercial licenses No. (CN-1487005) issued by Abu Dhabi Economic Department; 2- Response Plus Medical Services LLC – Dubai Branch, commercial licenses No. (774987) issued by Dubai Economic Department; 3- Occu Med clinic LLC, commercial licenses No. (CN-2028388) issued by Abu Dhabi Economic Department; 	<p>نحن الموقعين أدناه، بصفتنا أعضاء مجلس إدارة شركة/ ريسبونس بلس القابضة ش.م.خ ، شركة مساهمة خاصة مسجلة لدى دائرة التنمية الاقتصادية في أبوظبي وتحمل الرخصة التجارية رقم (CN-2067525) (“الشركة”) بموجب الإفادة الصادرة عن وزارة الاقتصاد برقم _____ بتاريخ (360)، بتاريخ (09/09/2021)، وبصفتنا المفوضين أصولاً في تمثيل الشركة وجميع الشركات التابعة والمرتبطة، سواء بصفتها مالك للشركات أو شريك في الشركات وذلك في حدود حصصها وأسهمها في تلك الشركات، والتي تشمل على سبيل المثال لا الحصر:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1- ريسبونس بلس للخدمات الطبية ذ م م ، وتحمل رخصة رقم (CN-1487005) صادرة من دائرة التنمية الاقتصادية بأبوظبي، 2- ريسبونس بلس للخدمات الطبية ذ م م - فرع دبي، وتحمل رخصة رقم (774987) صادرة من دائرة التنمية الاقتصادية بدبي 3- اوكيو ميد كلينك ذ م م، وتحمل رخصة رقم (CN-2028388) صادرة من دائرة التنمية الاقتصادية بأبوظبي 	<p>الموكل (مانح الوكالة)</p>



<p>4- Response Plus Drug Stores LLC, commercial licenses No. (CN-2636307) issued by Abu Dhabi Economic Department;</p> <p>5- Response Plus Medical Services- one person LLC (Oman), a company duly incorporated in Muscat -Sultanate of Oman, holding commercial registration number 1375861;</p> <p>6- Saudi Response Plus Medical services -one shareholder LLC, a company duly incorporated in Al Dammam- Saudi Arabia, holding commercial license number 2050122048; and</p> <p>7- Response Plus Investment -Sole Proprietorship LLC commercial licenses No. (CN-1745799) issued by Abu Dhabi Economic Department;</p> <p>8- Other companies fully owned by the Company (directly and/or indirectly) whether already incorporated or as may be incorporated from time to time within the United Arab Emirates or abroad;</p> <p>(The companies mentioned above from 1 till 7 along with all other companies fully owned (from time to time) by each of the above-mentioned companies and/or jointly among them shall be referred to collectively as the "Subsidiaries").</p>	<p>4- مستودع ريسبونس بلس للدواء ذ م م ، وتحمل رخصة رقم (CN-2636307) صادرة من دائرة التنمية الاقتصادية بأبوظبي</p> <p>5- الاستجابة القصوى للخدمات الطبية ش م م - شركة الشخص الواحد - وتحمل شهادة السجل التجاري رقم (1375861) صادرة من مسقط - سلطنة عمان</p> <p>6- الشركة السعودية ريسبونس بلس للخدمات الطبية شركة الشخص الواحد - ذات مسئولية محدودة مختاطة، وتحمل شهادة تسجيل شركة رقم (2050122048) صادرة من وزارة التجارة والاستثمار الدمام - المملكة العربية السعودية</p> <p>7- ريسبونس بلس للإستثمار - شركة الشخص الواحد ذ م م ، وتحمل رخصة رقم (CN-1745799)</p> <p>8- غيرها من الشركات الأخرى المملوكة للشركة بالكامل (مباشراً و/أو غير مباشرة) سواء المؤسسة حالياً أو التي يتم تأسيسها من وقت لآخر داخل أو خارج الإمارات العربية المتحدة.</p> <p>(يشار الى الشركات المذكورة أعلاه من 1 الى 7 مجتمعة بالإضافة الى كافة الشركات الأخرى التي تكون (من وقت لآخر) مملوكة بالكامل لأي من تلك الشركات المذكورة أعلاه، بلفظ "الشركات التابعة").</p>
--	---



	In addition to the associated companies in which the Subsidiaries from time to time (directly and/or indirectly) own share, stock, interest or the likewise, whether within the United Arab Emirates or abroad (the "Affiliates")	بالإضافة الي الشركات المرتبطة والتي تملك فيها الشركات التابعة (مباشراً و/او غير مباشرة) من وقت لآخر حصة او سهم او مصلحة او ما شابه ذلك، سواء داخل دولة الامارات العربية المتحدة او خارجها (يشار لها هنا بلفظ "الشركات المرتبطة").	
	Hereby appoint, delegate, and authorize:	نعين بموجبه ونفوض ونخول:	
Agent	Mr. Tomon Louis Louis Puthenveetil Jacob an Indian national and holder of UAE resident ID number (784-1967-6158048-7) in his capacity as Chief Executive Officer of the Company, (hereinafter as the "Agent");	السيد / تومون لويس اويس بوتينفيتيل جاكوب؛ هندي الجنسية ويحمل بطاقة هوية مقيم رقم (784-1967-6158048-7) بصفته الرئيس التنفيذي للشركة (ويشار لها فيما بعد بلفظ "الوكيل")؛	الوكيل
Scope	For the Agent to represent the Company, the Subsidiaries, and the Affiliates (under any capacity each may have from time to time) and sign on its behalf within the United Arab Emirates and abroad, in all authorized matters and transactions, which are connected to the daily operation, management, activities and business of the Company, the Subsidiaries, and the Affiliates in the following manner:	وذلك لينوب الوكيل عن الشركة، الشركات التابعة والشركات المرتبطة (تحت أي صفة قد تكون لكل منها من وقت لآخر) ويقوم مقامها في التوقيع والتصرف بالنيابة عنها داخل دولة الإمارات العربية المتحدة وخارجها في كل الامور والتصرفات المصرح بها التي تتصل بإدارة وتشغيل الأنشطة و الاعمال اليومية للشركة، والشركات التابعة والشركات المرتبطة وذلك على النحو التالي:	النطاق
Clause	The Agent shall represent the Company, the Subsidiaries, and the Affiliates, <u>severally</u> and on their behalf in:	أن يقوم الوكيل بتمثيل الشركة والشركات التابعة والشركات المرتبطة منفرداً والتوقيع بالنيابة عنهم في:	البند (1)
1-1	All matters, contracts, agreements, purchase orders and otherwise relevant to the activities, business, operations, and management of the Company.	كافة الأمور والعقود والاتفاقيات وأوامر الشراء وخلافه التي تتصل بأنشطة، وأعمال الشركة وإدارتها وتشغيلها.	1-1



1-2	Lease and rent of properties, warehouses, shops, stores, showrooms, offices and other relevant real estate items (in connection with the business of the Company, the Subsidiaries, and the Affiliates) for / on behalf of the Company, the Subsidiaries, and the Affiliates and to sign all relevant lease contracts and agreements and to do all related acts and transactions including (without limitation) amending and terminating any such contract or agreement.	تأجير واستئجار الممتلكات والمستودعات والمحلات والمخازن والمعارض والمكاتب والعقارات الأخرى ذات الصلة (التي تتصل بأعمال الشركة والشركات التابعة والشركات المرتبطة) بإسم وبالنيابة عن الشركة والشركات التابعة والشركات المرتبطة والتوقيع على كافة عقود واتفاقيات الإيجار ذات الصلة، ومباشرة كافة الأعمال والمعاملات المتعلقة بذلك شاملةً (بدون حصر) تعديل وإلغاء أي من تلك العقود أو الاتفاقيات.	1-2
1-3	Purchase, registration, deregistration, insurance and mortgage of vehicles and cars for / on behalf and for the benefits of the Company, the Subsidiaries, and the Affiliates and to sign all relevant documents, forms, applications, contracts and agreements and to do all related actions, procedures and transactions.	شراء وتسجيل وشطب وتأمين ورهن المركبات والسيارات بإسم ولمصلحة الشركة والشركات التابعة والشركات المرتبطة والتوقيع بالنيابة عنها على كافة المستندات والاستمارات والطلبات والعقود والاتفاقيات ذات الصلة، ومباشرة كل التصرفات والإجراءات والمعاملات المعنية.	1-3
1-4	Filing, registering and renewing all types of intellectual properties and rights that belong (from time to time) to the Company, the Subsidiaries, and the Affiliates - without limitation - patents, industrial designs, trademarks, copyrights and neighboring rights, franchise and other licenses, technology transfer licenses, commercial and distribution agencies and domain names and to record all changes and dispositions affecting	إيداع وتسجيل وتجديد كافة أنواع الحقوق والملكيات الفكرية التي تعود للشركة والشركات التابعة والشركات المرتبطة (من وقت لآخر) والتي تشمل - بدون حصر - براءات الاختراع والنماذج الصناعية والعلامات التجارية وحقوق المؤلف والحقوق المجاورة وتراخيص الامتياز والتراخيص الأخرى وترخيص نقل التقنية	1-4



	these matters; and to prepare, file and follow-up arguments, appeals, oppositions and counterstatements with all competent administrative and judicial authorities.	والوكالات التجارية والتوزيع وأسماء المواقع على الإنترنت وقيود كافة التغييرات والتصريفات التي تطرأ على هذه الأمور، وتجهيز وقيود ومتابعة الدفع والاستئنافات والمعارضات والإفادات المضادة أمام الجهات الإدارية والقضائية المختصة.	
1-5	Appointment and dismissal of employees, consultants, experts, contractors, brokers and of or for the Company, the Subsidiaries, and the Affiliates (from time to time); and to determine their respective remunerations, powers, occupation, terms of agreement and / or job descriptions; and to sign the relevant job offers and contracts.	تعيين وعزل الموظفين والاستشاريين والخبراء والمقاولين والوسطاء بالشركة والشركات التابعة والشركات المرتبطة (من وقت لآخر) وتحديد مكافأتهم وسلطاتهم واختصاصاتهم وشروط الإتفاق و/أو الوصف الوظيفي لكل منهم، والتوقيع على عروض العمل والعقود ذات الصلة.	1-5
1-6	To sign, follow-up, deliver and receive regarding all transactions with the Ministry of Human Resources and Emiratization, Labor Offices, Ministry of Interior, General Directorate of Residency and Foreigners Affairs, Traffic and Licensing Department, Police Directorate General, Municipality Department, Department of Health Abu Dhabi, Dubai Health Authority, Ministry of Health, including without limitation all papers, documents, applications and transactions, and to submit all relevant transactions, and undertakings that may be required by the Company, the Subsidiaries, and the Affiliates.	متابعة وتسليم وإستلام والتوقيع على كافة المعاملات لدى وزارة الموارد البشرية والتوطين ومكاتب العمل والعمال ووزارة الداخلية والإدارة العامة للإقامة وشؤون الأجانب، إدارة المرور والتراخيص، المديرية العامة للشرطة، دائرة البلدية، دائرة الصحة أبوظبي، هيئة الصحة بدبي، وزارة الصحة، - وذلك دون حصر - في كل الأوراق والمستندات والطلبات والاستمارات والمعاملات، وتقديم كافة الإقرارات والتعهدات ذات	1-6



		الصلة التي تكون مطلوبة من الشركة أو الشركات التابعة أو الشركات المرتبطة .	
1-7	Protecting the interests and rights of the Company to represent it in all matters stipulated hereunto or relevant to the Company, the Subsidiaries, and the Affiliates, which shall include – without limitation – all civil, commercial, criminal, administrative and other types of matters, disputes, claims, petitions (whether cheques or otherwise), law suits and other types of disputes (being to or against the Company, the Subsidiaries, and the Affiliates singly and / or jointly with others) before all judicial bodies in all the Emirates of the state or outside the UAE at all stages including first instance, appeal, cassation and execution, federal courts, Federal Supreme Court, Court of Cassation, Sharia Court, Sharia Appeal Court, Sharia Supreme Court and any other divisions of any court or forum of arbitration in the United Arab Emirates or elsewhere, public prosecution, police, judicial, executive, administrative, justice, conciliation, settlement and other dispute resolution bodies; and shall be fully	حماية مصالح وحقوق الشركة والشركات التابعة و الشركات المرتبطة وتمثيلهم في كافة الأمور المنصوص عليها في هذا السند أو التي تتصل بالشركة والشركات التابعة و الشركات المرتبطة بأي شكل كان، والتي تشمل - بدون حصر - كافة أشكال المنازعات والمطالبات والشكاوى والتظلمات والدعاوى المدنية والتجارية والجنائية والحقوقية والإدارية وكافة أنواع البلاغات (سواء شكايات أو خلافه) وكافة أنواع النزاعات الأخرى (سواء كانت للشركة أو الشركات التابعة أو الشركات المرتبطة أو ضدها بشكل منفرد و/أو بالتضامن مع آخرين)، أمام كافة الأجهزة القضائية في كافة إمارات الدولة او خارج الامارات العربية المتحدة بكافة درجاتها من ابتدائي وإستئناف ونقض وتنفيذ، والمحاكم الاتحادية المحكمة الاتحادية العليا ، ومحكمة النقض ، والمحكمة الشرعية ، ومحكمة الاستئناف الشرعية ، والمحكمة الشرعية العليا وأي أقسام أخرى لأي محكمة أو هيئة تحكيم في الإمارات العربية المتحدة أو في أي مكان آخر والنيابة والشرطة والأجهزة	1-7



	<p>authorized in all types of conciliation, arbitration, settlements, waiver and experts sessions; approving/accepting reconciliation and arbitration agreements, clauses, terms and otherwise, appointing / rejecting experts, arbitrators and others; and in appointing / dismissing all advocates and legal attorneys and authorizing them with (or exercising) all / any of the powers stipulated in Article (58) under the Civil Procedures Law of the United Arab Emirates (Federal Law No. 11/1992) and the amendments thereof in addition to other powers than can be delegated under the said Law (depending on the relevant situation) or under any other relevant applicable law whether within the United Arab Emirates or abroad.</p>	<p>العدلية والهيئات التنفيذية والإدارية القضائية الأخرى وجهات الصلح والتوفيق وفض المنازعات، ويكون مفوضاً بالكامل في كافة أشكال وأنواع التوفيق والتحكيم والصلح والتنازل والتسوية وجلسات الخبرة وغيرها، وقبول /إقرار اتفاقيات ومشارطات وشروط التوفيق والتحكيم وغيرها، وفي تعيين/رد الخبراء والمحكمين وغيرهم، وفي تعيين/عزل المحامين والوكلاء القانونيين وتخويلهم بكل/أي من (أو ممارسة) السلطات الواردة بالمادة (58) من قانون الإجراءات المدنية لدولة الإمارات العربية المتحدة (القانون الاتحادي رقم 11 لسنة 1992) وتعديلاته، بالإضافة إلى السلطات الأخرى التي يجوز تفويضها تحت ذلك القانون (بحسب الحال) أو أي قانون آخر ذو صلة واجب التطبيق، سواء داخل دولة الإمارات العربية المتحدة أو خارجها.</p>	
1-8	<p>To represent, follow-up, negotiate, sign, receive, submit, collect, cash of the same and do all other acts, transactions, procedures and otherwise on behalf of the Company, the Subsidiaries, and the Affiliates – in connection with this power of attorney – with regard to all transactions, papers, applications (manually and electronically), forms,</p>	<p>أن يقوم بتمثيل الشركة والشركات التابعة و الشركات المرتبطة والمتابعة والمناقشة والتوقيع وإستلام وتقديم وقبض والقيام بكافة الإجراءات والمعاملات وخلافه – فيما يتصل بتلك الوكالة أو بأي من الرخص والموافقات والتسجيلات – وذلك بالنسبة لكافة المعاملات والأوراق والطلبات (يدوياً و إلكترونياً) والاستثمارات والنماذج</p>	1-8



	estate and land departments, chambers of commerce, post, communication and transportation departments and companies (Etisalat, Du...etc.), utility departments / companies (electricity, water, sewerage...etc.), Federal Tax Authority, Central Bank and specialized economic zones authorities / corp., companies and other legal entities within the United Arab Emirates and abroad.	والنقل (اتصالات، Du ... وغيرها)، وإدارات/شركات المرافق (الكهرباء، المياه، الصرف الصحي إلخ)، والهيئة الاتحادية للضرائب والمناطق الحرة والمصرف المركزي وسلطات المناطق الاقتصادية المتخصصة / المؤسسات والشركات والكيانات القانونية الأخرى داخل وخارج دولة الامارات العربية المتحدة.	
1-9	Any other matters that the Attorney may deem required for the good conduct of the work or to achieve, increase or protect any interests of the Company, the Subsidiaries, and the Affiliates.	أي أمور أخرى يراها الوكيل لازمة لحسن سير العمل، أو لتحقيق أو زيادة أو حماية أي من مصالح الشركة والشركات التابعة و الشركات المرتبطة.	1-9
Clause (2) Interpretation	Subject to the articles of association of the Company and the law, this power of attorney shall be construed with regards to the business and activities of the Company, the Subsidiaries, and the Affiliates without limiting the interpretation of any clause or terms hereof.	مع مراعاة النظام الأساسي للشركة والقانون، تسري هذه الوكالة فيما يتصل بأعمال وأنشطة الشركة والشركات التابعة والشركات المرتبطة دون الحد من تفسير أي نص من نصوص تلك الوكالة.	البند (2) التفسير
Clause (3) Term of POA	The provisions of this Power of Attorney shall remain valid from the date of authentication hereof by the Notary Public till three years unless revoked earlier for any other reason.	تسري أحكام سند التوكيل هذا من تاريخ تصديقه أمام الكاتب العدل وحتى ثلاث سنوات ما لم يلغ قبل ذلك لسبب آخر.	البند (3) مدة الوكالة
Execution Clause	We hereby sign and request the Notary Public to duly notarize the same.	وعليه توقيع ونطلب من الكاتب العدل تصديقه حسب الأصول.	بند التوقيع



<p>signature.....التوقيع</p> <p>السيد/ عمران محمدصالح محمود حسين الخوري إماراتي الجنسية - بطاقة هوية رقم (784-1981-0320603-7) Mr. Omran Muhammad Salih Mahmoud Hussain Al-Khoury United Arab Emirates National, holder of Identity Card number (784-1981-0320603-7)</p>
<p>signature.....التوقيع</p> <p>السيدة/ غوية محمد خويدم عبدالله النيايدي إماراتية الجنسية - بطاقة هوية رقم (784-1974-0685287-7) Mrs. Ghuwaya Mohammad Khuwaiden Abdulla Al-Neyadi United Arab Emirates National, holder of Identity Card number (784-1974-0685287-7)</p>
<p>signature.....التوقيع</p> <p>السيد/ محمد منير محمد يعقوب حيات خان إماراتي الجنسية - بطاقة هوية رقم (784-1953-6309798-1) Mr. Mohamed Monir Mohamed Yaqoub Hayat Khan United Arab Emirates National, holder of Identity Card number (784-1953-6309798-1)</p>
<p>signature.....التوقيع</p> <p>السيد/ هاري موهان هاريتاس هندي الجنسية - بطاقة هوية رقم (784-1966-4386379-6) Mr. Hari Mohan Haritas Indian National, holder of Identity Card number (784-1966-4386379-6)</p>
<p>signature.....التوقيع</p> <p>السيد/ شامشير فاياليل بارامبات بوكينار هاشم هندي الجنسية - بطاقة هوية رقم (784-1977-6215272-2) Mr. Shamsheer Vayalil Parambath Pokkinari Hashim Indian National, holder of Identity Card number (784-1977-6215272-2)</p>



10





المصادقة الرقمية
DIGITAL SIGNATURE

دائرة القضاء
JUDICIAL DEPARTMENT



رقم المصادقة : 22A36FE31FFF3BED0A38	التاريخ : 01/11/2021 11:57
عدد الصفحات : 11	نوع الوثيقة : معاملة كاتب عدل

تم اعتماد توقيعات ذوي العلاقة بإقرارهم والتحقق من هويتهم وأهليتهم وصفاتهم ورضائهم بواسطة تقنية الاتصال المرئي وتمت المصادقة عليها عبر تقنيات التوقيع والمصادقة الرقمية

محضر تصديق رقم : 2105034112

بموجب الإيصال رقم : 2101999365301079320

وسداد الرسم وقدره : 300 درهم

■ The genuineness of the Digital Signature and the validity of the document must be checked through the QR validation services listed at the bottom of the page.

■ يتوجب التحقق من صحة المصادقة الرقمية ومدى سريان الوثيقة من خلال كيو ار الخدمات المشار إليها في أدنى الصفحة.

الكاتب العدل

عبدالله الحوسني



22A36FE31FFF3BED0A38

حالة المعاملة
Document Status



حالة المصادقة
Signature Status

